
Referat fra bestyrelsesmøde d. 30.11.-15 Hos Betinna 

Til stede: Janne, Chanette, Betinna, Ann-Louise, Helle. 

Tid Dagsordenpunkter Referat 

17.30 Godkendelse af referat og dagsorden 
 

Referat og dagsorden godkendt. 

17.45 Referat fra formandsmøde(Janne) 
 

Tværdistrikt forum, nedsættelse af udvalg der 
tildeler stævner i distrikt 7 til 14. 

18.00 Referat af B-stævnekoordinerende møde, incl 
fremtidig stævne struktur (Janne og Helle) 
 

Diskuteres med klubberne ved det 
stævnekoordinerende møde i januar. 

18.30 Opdatering vedr. stævneterminer (Ann-
Louise) 

Ansøgninger kommer løbende og det ser 
fornuftigt ud god spredning. 
 
 

18.45 Stævnekoordinering og samarbejde med 
distrikt 10(Janne) 

Det er aftalt med distrikt 10 at vi samarbejder 
fremadrettet om distriktstævner. 
Vi afholder møde med distrikt 10. 
B stævne klubberne skal ansøge om c stævner 
hos distriktet ved deadline. 
Statistik…… 

19.15 Pause ”nu må der ryges”  
 

 

19.30 Kursusoplæg til elevskoleundervisere. 
Herunder udarbejdelse af indbydelse. (Helle) 

Der udsendes indbydelse første uge af 
december. Sidste tilmelding 1 februar. 

20.00 Klubkonsulent. Svend Erik Larsen er stoppet, 
så vi skal have ny. 

Vi har en midlertidig klubkonsulent fra distrikt 
9 Dorthe Rahbek Nielsen. 

20.15 Ny henvendelse vedr. personsag.  Vi inviterer til mæglingsmøde. Helle og 
Channette deltager fra distriktet. 

20.30 Opdatering vedr. Erik sagen. 
 

Lukket referat 

20.45 Økonomi. Det der fint ud. 
 
 

21.00 Evt. Janne har fået tilbud på tastesystem og pc til 
dressur. Pris ca. 15.000 kr. Fremlægges på 
stævnekoordinerende møde. 
Der skal hentes pokaler hjem så de er klar til 
stævne i januar. 
 

 Ny dato  

   

 

 

 

 


